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Statement by the Spokesperson on the demolitions in area C of the occupied West Bank 
Bruxelles, 04/07/2018 
Today, Israeli authorities have demolished structures in the Palestinian community of Abu Nuwar, and started preparations for demolishing the Palestinian community of Khan Al-Ahmar, while resettling the residents against their will. 
The communities are located within or near the so-called E1 in area C, which is critical for the contiguity a future Palestinian state. 
These demolitions, together with plans for new settlement construction for Israelis in the same area, exacerbate threats to the viability of the two-state solution and further undermine prospects for a lasting peace. 
In line with our long-standing position on Israel’s settlement policy, illegal under international law, and actions taken in that context, such as forced transfers, evictions, demolitions and confiscations of homes, the EU expects the Israeli authorities to reverse these decisions and fully meet its obligations as an occupying power under International Humanitarian Law.  
https://eeas.europa.eu/headquarters/headquarters-homepage/47965/statement-spokesperson-demolitions-area-c-occupied-west-bank_en 

بيان صادر عن الناطق بإسم الاتحاد الاوروبي حول عمليات الهدم في المنطقة ج في الضفة الغربية المحتلة 

بروكسل، 04 تموز 2018 

قامت السلطات الإسرائيلية الأمس بهدم منشآت في التجمع الفلسطيني أبو نوار وبدأت في التحضيرات لهدم التجمع الفلسطيني في الخان الأحمر و ترحيل السكان ضد إرادتهم.   

تقع هذه التجمعات داخل أو بالقرب  مما يعرف بجزء "E1" في المنطقة ج وهي بالتالي تعتبر عنصرا حاسما بالنسبة لتواصل الدولة الفلسطينية المستقبلية. 

وتؤدي عمليات الهدم هذه، بالإضافة إلى خطط بناء مستوطنات جديدة للإسرائيليين في نفس المنطقة، إلى تزايد التهديدات التي تواجه قابلية حل الدولتين للحياة  وتقوض المساعي لتحقيق السلام الدائم. 

استناداً إلى موقف الاتحاد الأوروبي المعروف بالنسبة لسياسة إسرائيل الاستيطانية، والتي  تعتبر غير قانونية بموجب القانون الدولي، و أي إجراءات متخذة في هذا السياق  مثل عمليات الترحيل القسري والإخلاء  والهدم ومصادرة المنازل ، فان الاتحاد الأوروبي يتوقع من السلطات الإسرائيلية العدول عن هذه القرارات والإحترام الكامل لالتزاماتها  كقوة احتلال وذلك وفق القانون الإنساني الدولي. 
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